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Vragen van het lid Van Raak (SP)
aan de minister van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties over het
bericht dat de gemeente Zoetermeer
zichzelf gedwongen ziet om
particuliere beveiligers in te huren
om ’s nachts de veiligheid van
mensen op straat te verzekeren.
(Ingezonden 6 november 2009)

1
Is het waar dat de gemeente
Zoetermeer zichzelf gedwongen ziet
om particuliere beveiligers in te
huren om ’s nachts de veiligheid van
mensen op straat te verzekeren?1

2
Is het waar dat de gemeente
Zoetermeer niet tevreden was over
de politiesterkte? Is het waar dat de
politie in Zoetermeer door
bezuinigingen de komende jaren
tientallen agenten verliest?

3
Hoeveel geld moet Zoetermeer
investeren in hoeveel particuliere
beveiligers?

4
Waarom deelt u niet de opvatting dat
toezicht in de publieke ruimte een
taak is van de reguliere politie?

5
In welke verhouding staan de
particuliere beveiligers in Zoetmeer
tot de reguliere politie?

6
Wie stuurt de particuliere beveiligers
in Zoetermeer aan? Wie is
verantwoordelijk voor hun optreden?

7
Welke gemeenten hebben de
afgelopen jaren eveneens particuliere
beveiligers moeten inhuren? Hoeveel
geld is hiermee gemoeid?

8
Waarom deelt u de angst niet dat de
komende bezuinigingen op de politie
ertoe leiden dat gemeenten steeds
vaker particuliere beveiligers moeten
inhuren?

9
Hoeveel particuliere beveiligers zijn
op dit moment in Nederland actief?
Hoe verhoudt zich dit aantal tot het
aantal reguliere agenten?

1 De Telegraaf, 5 november 2009: «Particuliere
bewakers gaan straten bewaken».

Antwoord

Antwoord van minister Ter Horst
(Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties) (ontvangen
7 december 2009)

1
De gemeente Zoetermeer heeft er
voor gekozen om in het kader van
leefbaarheid beveiligers in te zetten
met als doel om overlast en
verloedering tegen te gaan.

2
De burgemeester van Zoetermeer
heeft binnen het regionaal college
van Haaglanden aandacht gevraagd
voor de politiesterkte van het bureau
Zoetermeer. De huidige verdeling van

formatie is vastgesteld in 2008 en in
2009 herbevestigd. Het regionaal
college heeft besloten om deze
verdeling te laten gelden voor een
periode van drie jaar.
De toekomstige bezetting van het
bureau Zoetermeer van het korps
Haaglanden is nog niet bekend.

3
De gemeente Zoetermeer heeft er
voor gekozen om voor de pilot van
een jaar, €248.000 te investeren voor
de inzet van beveiligers.

4
Zowel toezicht als handhaving in de
openbare ruimte is een taak die aan
meerdere partijen is toegewezen.
Door invoering van de bestuurlijke
boete hebben bijvoorbeeld
gemeenten meer mogelijkheden
gekregen om hun eigen
handhavingcapaciteit in te richten.
Ook toezicht in de openbare ruimte is
mede een taak van gemeenten. Zo
zijn stadtoezichthouders al sinds jaar
en dag een integraal onderdeel van
het totale toezicht- en
handhavingpalet.

5
In het kader van de Wet particuliere
beveiligingsorganisatie en
recherchebureaus is de politie
toezichthouder ten aanzien van
particuliere beveiligers. Voor
dagelijkse afstemming is er tussen de
gemeente en de politie een protocol
afgesproken. Zowel politie als
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gemeente geven aan dat de
samenwerking goed verloopt.

6
De gemeenten huurt de beveiligers
in het kader van de pilot
«nachtpreventieteam» in. Zij is dus
verantwoordelijk voor deze pilot.

7 en 8
Zoals ik reeds heb aangegeven in de
antwoorden op vragen van het lid
Van Raak (Kamerstukken II,
vergaderjaar 2008–2009, Aanhangsel
2144), heb ik geen overzicht van het
aantal gemeenten dat particuliere
beveiligers inhuurt, ook niet van de
kosten die daarvoor worden gemaakt.
In deze antwoorden ben ik ook
ingegaan op de mij bekende
beweegredenen van gemeenten om
beveiligers in te huren.

9
Particuliere beveiligers en de politie
hebben verschillende taken die
slechts marginaal overlappen.
Vergelijkingen tussen aantallen
agenten en aantallen beveiligers
doen daarom geen recht aan de taken
en functies van beide. Het zou er toe
leiden dat aantallen receptionisten
worden vergeleken met aantallen
wijkagenten. Voor recente aantallen
particuliere beveiligers verwijs ik naar
de brief van de Algemene
Rekenkamer (Kamerstukken II,
vergaderjaar 2009–2010, 29 279,
nr. 95). Over de operationele sterke
van de politie wordt u, zoals ik in
het wetgevingsoverleg Politie
16 november jl heb toegezegd, nader
bericht.
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